

0302桃園個案公共場所足跡

案20617、20618、20621、20682

日期	時間	地點
2/21	-	馨香早餐店(2/21-2/25) 觀音區文化路35號
2/24	07:47-07:55	麥當勞中壢中華店 中壢區中華路二段358號1樓
	12:00-13:00	遠東SOGO中壢店B1美食街 中壢區元化路357號B1
	17:27	美斯樂泰式便當 中壢區新生路146號
2/25	11:23	來喀麵飯館 觀音區中山路二段859號
	12:00-13:00	小巷子清燉牛肉麵中壢店 中壢區恩德街50號

- 曾出入相關場所者，請於足跡重疊次日起14天，進行自我健康監測。
- 自我健康監測期間如有發燒、上呼吸道、腹瀉、嗅味覺異常等疑似症狀，請撥打**1922或0800-033355專線通報**，並佩戴醫用口罩儘速就醫，就醫時請主動告知接觸史、旅遊史、職業暴露及身邊是否有其他人有類似症狀，請勿搭乘大眾交通運輸工具。
- 相關疑問請撥打1922

製圖日期：2022.03.02



3/2 Taoyuan Case Footprints of Public Places (Case 20617、20618、20621、20682)

英文

Date	Time	Place
2/21	-	Xin Xiang Breakfast Shop (2/21-2/25) No. 35, Wenhua Road, Guanyin District
2/24	07:47-07:55	McDonald's Chungli Zhonghua Branch 1st Floor, No. 358, Section 2, Zhonghua Road, Zhongli District
	12:00-13:00	Far Eastern SOGO B1 Food Court ,Zhongli Branch B1, No. 357, Yuanhua Road, Zhongli District
	17:27	Mei Si Le Thai Bento Shop No. 146, Xincheng Road, Zhongli District
2/25	11:23	Lai Ka Noodle Shop No. 859, Section 2, Zhongshan Road, Guanyin District
	12:00-13:00	Xiao Xiang Zi (Small Alley) Stewed Beef Noodles Zhongli Branch No. 50, Ende Street, Zhongli District

- For those who have been in and out of relevant places, please conduct self-health monitoring **14 days** from the day after the overlapped footprints.
- If you have fever, upper respiratory tract, diarrhea, abnormal smell and taste during the self-monitoring period, please call **1922** or **0800-033355** to report, wear a medical mask and take medical treatment as soon as possible. Please actively inform your contact history, travel history, occupational exposure, and whether anyone around you has similar symptoms when you go to the doctor. Please do not take public transportation.
- For related questions, please call 1922.

